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                                                                                                              Pan Piotr Jedliński  

                                                                                                              Prezydent miasta Koszalina  

 

                                       Zapytanie 

 

 

     W związku z licznymi pytaniami i uwagami mieszkańców Koszalina związanymi ze stanem świerku 

rosnącego na placu przed Urzędem Miejskim.  

Już w czasie kiedy położono nowe płyty na placu, pojawiły się sygnały, sugestie i opinie że 

zabetonowanie (nawet ażurowymi płytami) układu korzeniowego drzewa, doprowadzi do jego 

uschnięcia.  

Świerk, który miał być ozdobą centrum miasta powoli umiera. To miejsce powinno być wizytówką 

miasta. 

W imieniu swoim i mieszkańców Koszalina zatroskanych i zainteresowanych stanem zieleni w naszym 

mieście pytam jakie działania zostaną podjęte w tym konkretnym przypadku.  

 

 

 

 

                                                                                                        Katarzyna Czarkowska  

 


